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ZAPISNIK 

s 33. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 14. prosinca 2023. godine, s početkom u 13:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Matko Kovačević, Stefanie Milka Čihoratić, 

Tea Škratulja, Antonela Hropić 

ODSUTNI ČLANOVI VIJEĆA:  

OSTALI NAZOČNI: Tarita Mašković 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da su na sjednici nazočni svi članovi i da Upravno 

vijeće može pravovaljano odlučivati te je predložila nadopunjeni dnevni red kako slijedi: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik s 32. sjednice Upravnog vijeća 

2. Financijski plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 

2026. godinu 

3. Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica i 

stručni suradnik 

4. Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 

Biser Lastova 

5. Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto kuharica 

6. Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto odgojitelj 

7. Razno 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda.  

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa tri 

glasova „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 32. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Zapisnik s 32. 

sjednice Upravnog vijeća. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 32. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa pet glasova „za“) usvaja. 
 

 

AD 2. FINANCIJSKI PLAN DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA ZA 2024. 

GODINU I PROJEKCIJE ZA 2025. GODINU I 2026. GODINU 
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Antonia Frlan: Jučer je na sjednici Općinskog Vijeća izglasan Proračun Općine Lastovo. Ovaj  

Financijski plan usklađen s njim. Planirano je sve što je ravnateljica predložila i što je Općina 

smatrala da se treba uvrstiti u proračun. Planirano je 176.00,00 EUR.  

Kako nije bilo dodatnih pitanja ni rasprave,  predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje 

Financijski plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Financijski plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2024. godinu i projekcije za 2005. i 

2026. godinu 

(u prilogu) 

 

AD 3. ZAKLJUČAK O IZBORU KANDIDATA I ZASNIVANJE RADNOG ODNOSA 

ZA RADNO MJESTO KUHARICA I STRUČNI SURADNIK 

 

Predsjednica Antonia Frlan je obrazložila kako se nitko ne zapošljava jer se po natječaju nije 

nitko javio.  

Predsjednica je stavila na glasovanje Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa 

za radno mjesto kuharica i stručni suradnik. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica i 

stručni suradnik 

(u prilogu) 

 

 

AD. 4. PRAVILNIK O IZMJENI PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I 

NAČINU RADA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

 

Antonia Frlan: S obzirom da imamo problem sa kuharicom predložena je izmjena Pravilnika 

da se kuharica zaposli na puno radno vrijeme od 40 sati tjedno čime će i plaća biti veća pa se 

možda netko i javi na natječaj.   

Tarita Mašković: Nemam ništa protiv toga, dapače, ali u tom slučaju kuharica mora biti osam 

sati dnevno u kuhinji a ne da se dogodi da se raspoređuje na druge poslove jer ima praznog 

hoda.  

Antonia Frlan: Smatrate li da kuharica nema što raditi u osam sati ? 

Tarita Mašković: Smatram da nema ali ako je to jedini način da privučemo jednu stabilnu 

osobu na to radno mjesto onda se definitivno isplati. Također onda očekujem da kuhinja blista 

i da drugi djelatnici nemaju što raditi u kuhinji. 

Nakon kratke rasprave gdje su se dotaknula i druga pitanja kao što su rad spremačice, 

problem odgojiteljice koja je na konstantnom bolovanju, predsjednica Antonia Frlan je stavila 

Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada dječjeg vrtića Biser 

Lastova na glasovanje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 
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Pravilnik o izmjeni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada dječjeg vrtića 

Biser Lastova 

 (u prilogu). 

 

AD.5 ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA RADNO MJESTO KUHARICA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako treba raspisati natječaj za radno mjesto kuharica sa 

danom 15. prosinca 2023 godine. Natječaj će trajati do 27. prosinca 2023. godine s obzirom 

na blagdane koji predstoje. 

Antonia Frlan stavlja na glasanje Odluku o raspisivanju natječaja za radno mjesto kuharica. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto kuharica 

(u prilogu) 

 

 

AD.6 ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA RADNO MJESTO 

ODGOJITELJ 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako treba raspisati natječaj za radno mjesto odgojitelj na 

određeno vrijeme , sa danom 15. prosinca 2023 godine. Natječaj će trajati do 27. prosinca 

2023. godine s obzirom na blagdane koji predstoje. 

Tarita Mašković i Antonela Hropić navode kako treba zaposliti stručnu osobu ako se takva 

uopće javi na natječaj.  

Antonia Frlan stavlja na glasanje Odluku o raspisivanju natječaja za radno mjesto 

odgojiteljica. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto odgojitelj 

(u prilogu) 

 

 

AD.7 RAZNO 

 

Pod ovom točkom rasprava se vodila o tekućoj problematici rada u Vrtiću. Troškovnik za 

dječje igralište još nije zaprimljen. Vodoinstalater još nije poslao ponudu.. 

Ravnateljica navodi kako bi bilo dobro da se oformi tim koji bi se pozabavio slanjem dopisa 

prema institucijama za rješavanje problematike stručnog suradnika u Vrtiću. 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako bi o tome trebalo porazgovarati sa načelnicom te da 

ona inicira formiranje takve skupine ukoliko je potrebno.   

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 14.00 sati. 

 

             

Zapisnik napisala                                                                 Predsjednica Upravnog vijeća 

 

Iva Frlan, v.r                                                                                        Antonia Frlan, v.r 
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KLASA: 601-02/23-01/10 

URBROJ: 2145-05-02-23-2 

U Lastovu, 21. prosinca 2023. godine  

 

Prilog: 

 

- Financijski plan Dječjeg vrtića Biser Lastova za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 

2026. godinu 

- Zaključak o izboru kandidata i zasnivanje radnog odnosa za radno mjesto kuharica i 

stručni suradnik 

- Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto kuharica  

- Odluka o raspisivanju natječaja za radno mjesto odgojitelj 

 

 


